
Folketingets Sundhedsudvalg har den 12. april 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 498 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr.498:

’’Hvordan forholder ministeren sig til artiklen "Fødevarestyrelsen vil tilsætte 
ekstra D-vitamin i din mælk" fra 24-Timer den 11. april 2010?”

Svar:
Umiddelbart synes jeg, at man selv bør være opmærksom på, om man får 
dækket sit vitaminbehov. Jeg er bekendt med, at margarineindustrien tilsætter 
D-vitamin til deres produkter, og at Fødevarestyrelsen af hensyn til folkesund-
heden har opfordret flere producenter af basisfødevarer til at gøre det samme. 
Hvis Sundhedsstyrelsen bakker op om det, så synes jeg, at producenterne bør 
overveje at følge Fødevarestyrelsen opfordring til at indhente tilladelse til at til-
sætte D-vitamin i deres produkter.
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